

# ENEZ EN AIDE AUX VICTIMES DE HARCÈLEMENT AU TRAVAIL OU DE VIOLENCE SEXUELLE

**AVOCAT.ES DE TOUS  
DOMAINES DE DROIT  
RECHERCHÉ.ES**

Dès le printemps 2020, toute personne ayant vécu du harcèlement psychologique ou sexuel au travail ou de la violence sexuelle pourra bénéficier de services juridiques gratuits.

Nous sommes à la recherche d'avocat.es partenaires provenant des quatre coins du Québec et pratiquant dans tous les domaines de droit pour offrir des services diversifiés, complets et localisés.

**Rémunération horaire: 100\$ tx incl.  
Formation gratuite et obligatoire**

CV et questions:  
[recrutement@juripop.org](mailto:recrutement@juripop.org)  
(514) 705-1637

Ce projet est rendu possible grâce à la contribution financière du ministère de la Justice du Québec et du ministère de la Justice Canada.

Québec 

 Ministère de la Justice Canada 

**JURIPOP**  
▲

# HELP VICTIMS OF WORK HARASSMENT OR SEXUAL VIOLENCE

**LAWYERS OF  
ALL AREAS OF LAW  
SOUGHT**

Starting in the spring of 2020, anyone who has experienced psychological or sexual harassment at work or sexual violence will be able to benefit from free legal services.

We are looking for partner lawyers from all over Quebec and practicing in all areas of law to offer diversified, comprehensive and localized services.

**Hourly compensation: 100\$ ATI**  
**Free and mandatory training**

CV and questions:  
[recrutement@juripop.org](mailto:recrutement@juripop.org)  
(514) 705-1637

This project is made possible thanks to the financial contribution of the Quebec Ministry of Justice and the Department of Justice Canada.

Québec 

 Department of Justice  
Canada 

JURIPOP  
▲